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Jumbo is niet van plan om ooit helemaal afscheid te nemen van de traditionele kassa. Dat laat Colette
Cloosterman-van Eerd weten tegenover RetailTrends tijdens de opening van de tiende ‘kletskassa’ bij een
filiaal in Udenhout.

Kletskassa’s zijn er speciaal voor mensen die geen haast hebben en het fijn vinden om een praatje te kunnen
maken tijdens het afrekenen. Het doel is om binnen een jaar tweehonderd van deze praatkassa’s door heel
Nederland te openen.

Als het aan Cloosterman-van Eerd ligt zullen er in de toekomst alleen maar meer van deze kassa’s bijkomen en
zit afscheid nemen van de traditionele kassa er voorlopig niet in. “Ik ben een grote voorstander van
digitalisering, maar er moet altijd een plek zijn waar klanten terechtkunnen voor vragen of kunnen afrekenen
als ze niet zo thuis zijn in de digitale wereld.”

Daarnaast zorgt de komst van digitalisering voor meer ruimte in de winkel, vertelt de cco. “We zijn druk bezig
met onze winkels herindelen. Er komen meer zelfscankassa’s bij, maar daardoor is er ook meer ruimte voor de
kletskassa’s. Het komt dus mooi samen.”

Het hele artikel over Jumbo's kletskassa lees je hier.

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

https://retailtrends.nl/item/65253/waarom-de-kassa-bij-jumbo-nooit-zal-verdwijnen
http://www.tcpdf.org

